
Interpelace zastupitelky, paní J. Hájková, BBA podané na ZMČ č. 19 dne 10.5.2021 

 

1) a) V souvislosti s uplatněním reklamace u zhotovitele „hřiště V Lukách“, na kterou sama apelovala, 

k částečnému uplatnění reklamací došlo, ale zmizely lavičky. Zeptala se, proč lavičky zmizely, proč 

nebyly ve lhůtě opraveny a doplněny a umístěny tam, kde měly být?  

Pan starosta odpověděl, že na dotaz odpoví písemně Ing. Z. Vavruška. 

 

b) Zeptala se JUDr. B. F. Lukšové, tím, že nebyla dodržena lhůta pro vyřízení reklamace, budete Vy 

uplatňovat smluvní pokutu u zhotovitele? Požádala, aby ji byla zaslána informace o výši smluvní 

pokuty. JUDr. Lukšová odpověděla. 

 

2) Vydal stavební úřad kladné rozhodnutí k žádosti o stavební povolení „Bytový dům Náchodská“, 

která byla podána na konci minulého roku?  

Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 

3) Byla podána žádost na stavební povolení „Bytový dům Beranka“? 

Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 

4) Proč nebyli občané informování, že park s přírodním hřištěm Jizbická není k dnešnímu dni 

zkolaudován? 

Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 

5)  V rámci změnového listu, došlo k tomu, že vedoucí OHSaI vyměnil 510 m betonových obrubníků 

za 1310 m ocelové pásoviny. Kdo z vedení radnice o této změně věděl, kdo ji schválil a pokud nikdo, 

jestli je úředník kompetentní k tomu, aby takovou změnu projektu provedl? 

Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 

6) Na minulém ZMČ J. Hájková požádala, aby se komunikovalo se zastupiteli v intervalech 1 měsíce 

nebo 1x za 14 dnů, ať už ústně nebo písemně a po měsíci jsme se od vás dozvěděli, že berete na vědomí. 

Už jste se dobrali k nějakému výsledku, znáte odpověď na tento jednoduchý dotaz? Proto se zeptala 

znovu, zda mohou být zastupitelům poskytovány informace tak, aby nemuseli podávat žádosti o 

informace a jestli zastupitelům bude pan místostarosta zasílat pravidelně tyto zprávy? 

Pan místostarosta odpověděl a odpověď doplní ještě písemně. 

 

7) Zeptala se pana místostarosty, proč neodpověděl na její email zaslaný začátkem dubna, který se 

týkal softwaru?  

Pan místostarosta odpověděl. 

 


